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Одним из спорных вопросов, возникающих в арбитражной практике, является возможность 

отмены судебного акта по новым или вновь открывшимся обстоятельствам. В данной статье анали-

зируются различные подходы к решению этого вопроса.

Сделан вывод, что действующее процессуальное законодательство не содержит четкого запрета, 

а это значит, что суд, используя судейское усмотрение, вправе отменить собственный судебный акт. 

Ключевые слова: арбитражная практика, новые и вновь открывшиеся обстоятельства, судебный 

акт, пересмотр, правомочия. 

DOI: 10.18572/1812-383X-2020-8-57-60

On the Possibility of a Partial Reversal of a Court Ruling Under New or Newly Discovered 
Evidence

Arkhiereev Nikolay V.
Deputy Presiding Judge of the Commercial Court of the Republic of Bashkortostan
PhD (Law)
One of the controversial issues arising in arbitration practice is the possibility of canceling a judicial act 

due to new or newly discovered circumstances in part. This article analyzes various approaches to solving 
this issue.

It is concluded that the current procedural legislation does not contain a clear prohibition, which 
means that the court, using judicial discretion, has the right to cancel its own judicial act in part.
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